

马来西亚精武总会主催 怡保中国精武体育会承办  
第 28 届马来西亚全国精武嘉年华会暨  
2013 世界精武武术文化交流大会  
总则

1. 名称： 第 28 届马来西亚全国精武嘉年华会暨 2013 世界精武武术文化交流大会。
2. 宗旨： 推广中华武术和文化，发扬精武精神，加强精武友会之联系和友谊。
3. 日期： 2013 年 8 月 7 日至 12 日共六天。
4. 报到时间： 2013 年 8 月 7 日（星期二）中午 12 时至下午 4 时。
5. 报到地点： 怡保中国精武体育会会所：36, Jalan Hussein, 30250 Ipoh.
6. 联络中心： 怡保中国精武体育会  
IPOH CHINESE CHINWOO ATHLETIC ASSOCIATION  
PERSATUAN SUKAN CHINA CHINWOO IPOH  
36, Jalan Hussein, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.  
Tel: 05-254 4019, 2415561, 2419413  
Fax: 605-255 7303 E-mail: iphcwoo@yahoo.com / ipohchinwoo@gmail.com
7. 参赛资格： 凡是精武总会属下精武友会成员，会龄满一年者均可参加。每位参赛者只准代表一个友会。主办单位只接受友会所提呈之报名表格。
8. 项目：
  1. 武术赛。
  2. 书法个人赛。
  3. 绘画个人赛（水彩画、水墨画）。
  4. 龙狮赛。
  5. 散打。
9. 服装： 所有参赛者必须穿著传统或规定竞赛套路服装比赛。
10. 奖励：
  1. 各项竞赛之优胜者及队伍将获得大会颁发奖状和奖牌。
  2. 国内全场总冠军将获得常年杯一座，唯必须在下一届嘉年华会交还主办单位。
  3. 国外友会积分最高者获得优越杯一座。
  4. 龙狮赛除冠亚季军外，其他参赛者大会颁发奖牌以资奖励。
11. 总冠军之积分标准：

个人---	冠军：5分，	亚军：3分，	季军：1分。
团体---	冠军：8分，	亚军：5分，	季军：2分。

12. 裁判: A. 赛会裁判由本会竞赛委员会委任。裁判员之判决为最后之裁决。  
B. 参加武术赛之单位派出 8 名选手或以上者可委派 1 至 2 位具备资格裁判参与裁判工作。  
C. 裁判员之住宿与膳食由大会负责。  
D. 裁判员自备深色长裤、黑色鞋子, 上衣由大会供应。
13. 招待: A 1. 国内友会住宿与膳食自理, 本会可代为统一安排。  
2. 大会负责招待欢迎餐会, 参赛者各获得 T 恤一件。大会也在会长晚宴招待各友会会长。  
3. 纪念晚宴免费招待各友会 10 名代表。其他参与者每名席券 RM 50.00。  
4. 大会提供赛场交通运输。  
B 1. 国外友会每名每天收费美金 USD 50.00 (共 USD 250) 包括四星级酒店双人房, 每天早、午、晚三餐, 市郊观光, 怡保机场、车站交通接送服务。  
2. 纪念礼品、T 恤、欢迎会、会长招待会及晚宴。
14. 开幕式: 友会代表团列队进场, 请自备本身国旗、会旗。
15. 文艺晚会: 开幕式过后, 随着文艺大汇演开始。节目由本会负责安排。
16. 纪念品: 友会可在 2013 年 8 月 11 日纪念晚宴上互相交换纪念品。
17. 参赛准则: 大会只接受我国精武总会成员, 及世界精武联谊会成员与具备合法文件以精武体育会为名称的友会参加, 不接受个人报名。
18. 报名日期: 第一次报名 2013 年 4 月 30 日。  
第二次报名 2013 年 6 月 15 日。
19. 报名方式: 报名将以文件为根据。友会可通过邮寄、传真、或电子邮件方式报, 但必须附有友会盖章与负责人名字与手机号码。
20. 备注: 本总则如有未尽善之处, 本会有权增删之。

# **28<sup>th</sup> Malaysia National Chinese Chinwoo Carnival, and International Chinwoo Wushu & Cultural Carnival 2013**

Hosted by Federation of Chin Woo Associations Malaysia

Organized by Ipoh Chinese Chinwoo Athletic Association

## **General Rules and Regulations**

1. **Event:** 28<sup>th</sup> Malaysia National Chinwoo Carnival and International Chinwoo Wushu & Cultural Carnival 2013.
2. **Objective** To promote wushu and culture, and to strengthen fellowship and Chinwoo Spirit among all Chinwoo Associations.
3. **Date** 7<sup>th</sup> August – 12<sup>th</sup> August 2013
4. **Reporting (Date/Time)** 7<sup>th</sup> August 2013 (Tuesday) 12.00 noon to 4.00 pm
5. **Reporting (Venue)** Ipoh Chinese Chinwoo Athletic Association  
36, Jalan Hussein, Ipoh, Perak
6. **Secretariat** Ipoh Chinese Chinwoo Athletic Association  
36, Jalan Hussein, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia  
Tel: 05-2544019, 2415561, 2419413  
Fax: 605-2557303  
Email: [iphcwoo@yahoo.com](mailto:iphcwoo@yahoo.com)  
[ipohchinwoo@gmail.com](mailto:ipohchinwoo@gmail.com)
7. **Eligibility** Members (with more than one year membership) of all Chinwoo Associations of Malaysia as well as other World Chinwoo Associations are eligible to participate. Each participant can only be representative of one association, who will be responsible to submit the application form.
8. **Events**
  - a) Wushu competition
  - b) Calligraphy (individual)
  - c) Painting (water colour/black ink) (individual)
  - d) Dragon/Lion Dance competition
  - e) “Sanda”
9. **Costume** Competitors are expected to wear appropriate costume for the category of event they are entering.
10. **Awards**
  - a) All event winners and winning teams will be awarded certificates and medals.
  - b) Malaysia National overall Champion will be awarded a champion trophy, which must be returned to the organizer for the next carnival.
  - c) Oversea Chinwoo participating team with the highest score will receive a trophy for their outstanding achievement.
  - d) Besides the Champion, first and second runner up, Dragon and Lion dance participants will be awarded medals.
11. **Scoring System For overall Championship**

Individual:	Champion: 5 points 1 <sup>st</sup> runner up: 3 points 2 <sup>nd</sup> runner up: 1 point
Group:	Champion: 8 points 1 <sup>st</sup> runner up: 5 points 2 <sup>nd</sup> runner up: 2 points

12. **Judges**
- a) The Organizing Committee reserves the right to appoint the judges. The judges' decision is final and binding and no appeal shall be entertained.
  - b) Participating team with 8 participants and above, may send 1 or 2 experienced judge/s to be in the judging panel.
  - c) Board and lodging for the judges will be provided by the organizer.
  - d) Judges shall wear their own dark colored long pants, black shoes, but blazer will be provided by the organizer.
13. **Reception**
- A)
    - 1) Malaysian participants are responsible for their own food, board and lodging. The organizer may assist in arrangement on request.
    - 2) A welcoming dinner and one T shirt will be provided for all participants. President of every association will be invited to attend the Presidents' dinner.
    - 3) The Anniversary dinner will be free of charge for **10 participants** only per association. Each additional participant will be charged **RM50.00**
    - 4) Local transportation will be provided.
  - B)
    - 1) Overseas participants shall be charged a sum of **USD50.00** per day (**total USD 250.00**) inclusive of 4 stars hotel accomodation (twin sharing), breakfast, lunch, dinner, city tour, airport transfers (arrival/departure).
    - 2) Souvenirs, T-shirt, welcoming dinner, Presidents' dinner and anniversary dinner will be provided by the organizer.
14. **Opening Ceremony**
- All participants/delegates and judges will march into the stadium with their own respective National flag and Association flag.
15. **Cultural Night**
- After the opening ceremony, cultural show performances will be arranged by the organizer.
16. **Souvenirs**
- Exchange of souvenirs with other associations could be carried out during the 89<sup>th</sup> anniversary celebration dinner on 11<sup>th</sup> August 2013.
17. **Participation**
- The Organizer accepts participation from all members of Malaysia Chinwoo Association and members of the World Federation of Chinwoo Associations. Individual participant is not accepted.
18. **Date for Registration**
- First registration: 30<sup>th</sup> April, 2013  
 Final registration: 15<sup>th</sup> June, 2013
19. **Submission Of**
- Official registration form must be completed by the association concerned and signed by the person in charge (name & contact number) and **Registration** submitted to the secretariat by normal post, fax or email.
20. **Remark**
- The Organizer reserves the right to cancel or amend any rules and regulation it may deem fit.